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Protokoll  
BSSF Björkö Samhälls- och Samverkansförening  
Styrelsemöte 21 februari 2024, 18.30 Hemkunskapssalen, Björkö Skola 
 

1. Mötet öppnades av ordförande Helena Larsson som hälsade alla välkomna. 
  

2. Närvarande: Owe Gissleholm, Johan Karlsson, Lars-Gösta Alsterberg, Åsa 
Vernersson, Helena Larsson, Ebba Knutsson Bernt Jacobs och Niklas Fahlén. 

 
3. Val av sekreterare: Åsa Vernersson (Sittande) 

 
4. Dagordning: Utsänd dagordning godkändes 

 
5. Planering inför årsmötet: 

Annonsering/affischering:  
Inbjudan fanns med i blad som delades ut runt jul. Affischer sätts upp vid Ica, 
Skeppshandeln och Feskeboa kort innan mötet. Bernt ansvarar för uppsättning och 
Helena ordnar affischer. Johan ordnar med digital kallelse på Facebook. 
Program:  
Ida Brogren kommer och presenterar arbete efter FÖP med kommande detaljplaner 
för Tabor och Vitsippsvägen. I övrigt ordinarie dagordning. 
Förtäring:  
Mazariner. Alla ledamöter tar med sig varsin termos med kaffe. 
Nya ledamöter:  
Martin Nesselrot har tackat ja. Valberedningen jobbar för att få tag i en person till. 
Tips på personer meddelas till Jerker. 
Bokslut: 
Beskrivning av Bakstugepengar och hyresupplägg Västergårdsby läggs in i 
underlaget. 
Revisionsberättelse framme. 
Verksamhetsberättelse 2023: 
Klar, redovisas på mötet med bilder för respektive projektgrupp som L-G tar fram. 
Verksamhetsplan 2024: 
Bild tas fram som redovisar preliminärt fokus för verksamheten under 2024. 

• Fortsatt bevakning av detaljplaner på Björkö efter FÖP, Vitsippevägen och 
Tabor 

• Underhåll och utveckling av slingorna på Björkö 

• Arbeta med tydligare samverkan med företag och föreningar för att nå 
ytterligare samverkanseffekter 

• Fortsätta utveckla kommunikationen och förbättra utseende på hemsidan samt 
ta fram ny logotype 

• Öka användandet av kalender och information på ”upplevbjorko” 

• Engagera oss i utvecklad kontakt med kommunens övriga öar genom ö-råd 

• Öka engagemanget och skapa samhörighet på ön genom återinförande av 
arbetsdag/städag 

Budget: 
Budget sattes utifrån tidigare års resultat och med hänsyn till fokusarbete under 
kommande år. Redovisas på årsmötet. 
Frågan om hur vi ska behandla f d Seniorboendepengarna lyfts på mötet för 
förankring för att se om det är ok att vi använder pengarna till aktiviteter och 
anpassningar för öns äldre befolkning. 
Fråga om medlemmarna tycker att det är ok att vi skickar ut medlemsavgift via 
faktura till medlemmarna via vårt ekonomisystem Visma ska ställas. 
Medlemsavgift för 2025 tas också upp. 
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6. Rapporter från projektgrupperna: 
Ekonomigruppen  
Genomgång av årets resultat som även kommer redovisas på årsmötet. Vi redovisar 
sammanställning samt bild med kurva på mötet för att tydliggöra den positiva 
utvecklingen. 
 
Gruppinformation för beskrivning av gruppen på hemsidan tas fram av L-G. 
 
Plan- och byggruppen 
- 
 
Besöks- och företagsgruppen 
Hemsidan uppdateras med bilder visande bakstugan i samband med nästa 
revidering. 
 
Kultur- och fritidsgruppen 
Projeket med Holmen-projeket pausas då vi inte fått någon respons på inlägg på 
Facebook. 

 
Outdoorgruppen 
Owe väntar på svar från kommunen avseende åtgärder efter 
trafiksäkerhetsvandringen. Han fortsätter bevaka frågan 

 
Kommunikationsgruppen 
Helena och Johan ser över administratörsrättigheter på BSSF´s hemsida 

 
7. Styrelserepresentant i Bohusläns Skärgårdsråd? (Möte 2/3) 

Ingen i styrelsen har möjlighet att delta. Helena meddelar dem. 
 

8. Träffpunkt” för äldre på Björkö, möte i kommunhuset 22/2 kl 16-17 
Helena deltar på mötet med kommunen för att se vilka möjligheter det finns för Björkö 
i samband med möte med kommunen och flera öar. I dagsläget finns dagverksamhet 
för äldre på Hönö och Öckerö för att ge fler äldre i kommunen möjlighet till en 
träffpunkt. Det är folkhälsorådet på kommunen som är ansvariga. 
Helena återkommer med information om vad kommunen kan erbjuda med tanke på 
alla de lokaler som finns på Björkö. 
 

9. Frågor till årsmötet: 
Hur ska vi behandla f d Seniorboendepengarna? – Hanteras under ekonomi 
Städdag – Med i fokus för 2024 
Faddrar till badstegar/bänkar/sopkärl – Tas upp som övrig fråga 
 

10. Övriga frågor:  
Helena informerade om att följande ärenden beslutades på KS 20/2: 
Investeringsmedel till GC-led Skarviksvägen-Kyrkvägen 
Planstart Vitsippsvägen och Tabor, exploateringsprojekt 
Finansiering nödvattenbrunnar, organisation och skötsel 
 
Fråga från ö-rådsgruppen Hönö om att upprätta ö-rådens tidigare status i kommunen 
om vi vill delta vid en paneldebatt i samband med deras årsmöte 7/4. Vi svarar att vi 
ser det positivt att lyfta öråden men att vi anser att det bör tas vid ett separat möte. 
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Västsvenska turistrådet har ställt fråga om vi vill lyfta Björkö som gästhamn i deras 
kommande information. Underlag/beskrivning och korta fakta om boenden, mat, och 
aktiviteter måste dock skickas in senast 25/2. L-G, Johan och Owe tar tag i frågan 
och ser över möjligheterna. 
 

11. Nästa möte: Årsmöte 14/3 kl 18:30. Styrelsen samlas kl 17:30. Konstituerande möte 
tas direkt efter årsmötet.  
 

12. Mötet avslutades 
 
 
Bohus-Björkö 2024-02-21 
Sekreterare:    Justerare tillika ordförande: 
 
 
______________________  ___________________________ 
Åsa Vernersson   Helena Larsson 


